

い	を	し	、	と	て	も	よ	か	っ	た	の	で	み	な	さ	ん	も	き	か
	広	島	に	い	っ	て	勉	強	に	な	る	体	け	ん	や	悲	し	い	思
ま	で	も	練	習	し	て	い	る	そ	う	で	す	。						
る	と	き	に	、	は	は	か	ら	も	ら	っ	た	ハ	ー	モ	ニ	カ	を	い
さ	だ	っ	た	と	い	い	ま	す	。	そ	し	て	治	り	よ	う	し	て	い
り	だ	し	、	そ	の	し	ゆ	ん	間	体	が	も	え	る	よ	う	な	あ	つ
て	い	る	と	と	つ	ぜ	ん	黒	い	も	の	は	「	ピ	カ	ッ	」	と	光
う	か	ん	で	い	た	そ	う	で	す	。	「	な	ん	だ	あ	れ	」	と	見
生	の	と	き	外	に	出	る	と	空	に	は	、	黒	い	一	つ	の	点	が
	二	つ	目	は	、	被	爆	者	の	話	で	す	。	そ	の	人	が	中	学
都	市	宣	言	を	し	ま	し	た	。										
な	み	に	一	九	五	八	年	に	半	田	市	が	世	界	初	非	核	平	和
久	手	市	は	、	非	核	平	和	都	市	宣	言	を	し	ま	し	た	。	ち
野	原	に	す	る	と	い	う	す	ご	い	も	の	で	す	。	い	ぜ	ん	長
は	、	す	さ	ま	じ	く	一	し	ゆ	ん	で	半	径	二	キ	ロ	を	や	け
	一	つ	目	は	原	爆	の	ひ	が	い	で	す	。	そ	の	い	り	よ	く
た	こ	と	が	い	く	つ	か	あ	り	ま	す	。							
	ぼ	く	が	、	広	島	に	行	っ	て	感	動	、	悲	し	い	と	思	っ
					南	中	学	校		一	年		久	保		優	輝	弥	
					「	広	島	に	行	っ	て	」							

い
が
あ
っ
た
ら
ぜ
ひ
行
っ
て
み
て
く
だ
さ
い
。